
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 23. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 975
Vil ministeren ændre takstsystemet således, at Region Hovedstadens hjemta-
gelse af lægevagten ikke medfører en øget regning til kommunerne i Hoved-
stadsregionen, fordi takstfinansieringen af ydelser i hospitalsregi ikke harmo-
nerer med ydelser udført i almen praksis/af praktiserende læger uanset, at der
er tale om de samme ydelser i forbindelse med udredning, undersøgelse og
behandling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Lind
formand
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